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1. Formalia 
 
1.1 Justering av protokoll 114  

Frågan bordläggs till nästa möte. 
 

2. Budgetfrågor 
 Bokslutet ej färdigt, arbetet pågår 
 
3. Drift och underhållsfrågor 
 
3.1 Elavtal 

Nytt avtal med kraft och kultur påskrivet. Avtalet går att säga upp, så om någon 
medlem vill söka andra leverantörer är det fritt fram att komma med förslag.  

 
3.2 Råttor och myror 

Det är mycket råttor som kommer från IP 
Beslut: Monica tar kontakt med dom och påtalar problemet 
 

 
4. Byggfrågor 
 
5. Markfrågor 
  
5.1 Trädfällning för dagiset skull 

Monica har varit i kontakt med områdets dagischef. Enligt henne är personalen på 
dagiset relativt nöjda med den trädfällning som är gjord, och vi skulle inte behöva fälla 
några träd  
Beslut: Monica skickar information  om detta till medlemmarna.  

 
6. Gårdshusfrågor 
 
7. Informationsfrågor 



 
8. Medlemsfrågor 
  Infobrev inför sommaren 

Monica skickar ut brev om dagisträden, och kallelse till arbetshelg med kräftskiva den 
11 sep. Gården arrangerar. 

 
 
 
9. Övriga frågor 
  
9.1 Extra styrelsedag för att diskutera övergripande frågor och IP 
        Frågan bordlägges 
  
9.2 Styrelsemiddag 

Planerar att ordna styrelsemiddag i början på hösten Ann kommer med förslag. 
Snöröjarna Olle L-O och Mathias bör bjudas med  

 
10. Bordlagda frågor 
 
 
 
 


